
 

 1 

Občina Gorenja vas – Poljane 
ODBOR ZA GOSPODARSTVO IN  
GOSPODARSKE JAVNE SLUŽBE 
Poljanska cesta 87 
4224 Gorenja vas 
 
Datum: 29. 1. 2013  
 

Z A P I S N I K 
 

11. seje Odbora za gospodarstvo in gospodarske javne službe, ki je bila v torek, 29.01 
2013, ob 19.00 uri v prostorih občine. 

 
Prisotni člani odbora: Jurij Krvina, Janez Hrovat, Roman Demšar, Miha Peternel, Izidor Mrak, Ciril Alič 
Odsoten: Matjaž Kržišnik, Tomaž Pintar  
Ostali prisotni: Elizabeta Rakovec, Nataša Kopač  
 
 

Dnevni red: 
1. Pregled in potrditev zapisnika 10. seje odbora   
2. Seznanitev s Strategijo poslovanja in finančna prognoza poslovanja družbe STC Stari vrh d.o.o. 
3. Obravnava Spremembe pravilnika o dodeljevanju finančnih sredstev za spodbujanje razvoja malega 

gospodarstva 
4. Obravnava Pravilnika o sofinanciranju turističnih dejavnosti društev na območju občine Gorenja vas 

– Poljane  
5. Razno  
 
K 1. točki 
 
Člani odbora so soglasno potrdili zapisnik 10. seje odbora z dne 13. 11. 2012. Na zadnji seji je bil prisoten 
tudi Alič Ciril, ki pa ni bil naveden med prisotnimi, za kar se mu opravičujemo. 
 
K 2. točki 
Člani odbora so se seznanili s Strategijo poslovanja in finančno prognozo poslovanja družbe STC Stari vrh 
d.o.o. Predsednika odbora je zmotil podatek, da obiskovalci pustijo v dolini 1 mio evrov. 
V dokumentu sta člane odbora zmotili predvsem 5 točka na strani 18, in ukrep št. 1 na strani 19.  
 
Po letu 2018 sta se obe občini obvezali, da v primeru slabe sezone prispevata 30.000 evrov/leto v obliki 
naknadnih vplačil. Člane odbora je zanimalo, kako bo v tem primeru z ostalimi družbeniki. Tudi ostali 
družbeniki bi morali prispevati. 
 
Člani odbora so ponovno zahtevali zapisnik skupnega sestanka obeh gospodarskih odbor občine Gorenja 
vas – Poljane in Škofja Loka.  
Občina Gorenja vas – Poljane ima tako kot Občina Škofja Loka po potrjeni ponudbi banke obveznost v 
prihodnji šestih letih za STC Stari vrh zagotoviti sredstva v višini 60.000 evrov. Postavlja se vprašanja, na 
osnovi česa: 

1. kot investicijsko vzdrževanje – na osnovi pogodbe 
2. naknadna vplačila po 491. členu zakona o gospodarskih družbah 
3. preko javnega razpisa za žičničarsko dejavnost  
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Občina Škofja Loka bo v letošnjem letu  STC Stari vrh nakazala 30.000 evrov na osnovi javnega razpisa, 
razliko do 60.000 bo zagotovila na druge načine. Pri javnem razpisu gre za državno pomoč, ki jo je 
potrebno priglasiti Sektorju za spremljanje državnih pomoči pri Ministrstvu za finance.   
 
Odboru se predlaga, da se za potrebe priglasitve državne pomoči pripravi sprememba pravilnika o 
dodeljevanju finančnih sredstev, da bo pripravljena pravna podlaga za priglasitev. Člani odbora so se 
strinjali, da se sprememba pravilnika tudi za ta ukrep uvrsti na februarsko sejo občinskega sveta, da se 
doseže pravočasna realizacija izplačila subvencije (rok je25. 3. 2013). 
 
Elizabeta Rakovec je še pojasnila, da bo 7. 2. 2013 potekala skupščina STC Stari vrh.  
 
Odbor se je seznanil z dokumentom Strategije poslovanja in finančno prognozo poslovanja družbe STC 
Stari vrh d.o.o.. Udeležencem v pogajanjih priporoča, da se doseže odpis dolga s podpisom aneksa s 
Hypo leasing d.o.o.. v letu 2013. 
 
 
K 3. točki 
N. Kopač je povedala, da želi občina oddati v najem prazne prostore v bivši poslovni stavbi RŽV za namen 
Podjetniškega inkubatorja. Poslovne prostore bi oddali podjetnikom začetnikom po subvencionirani 
najemnini. Subvencionirana najemnina bi bila v prvem letu 90%, v drugem letu 50%, v tretjem letu 
30%,…. V petem letu bi bila subvencija samo še 10%. Ko smo javni poziv poslali na Sektor za spremljanje 
državnih pomoči, so nam sporočili, da gre v tem primeru za državno pomoč.   V ta namen je potrebno 
spremeniti tudi Pravilnik o dodeljevanju finančnih sredstev za spodbujanje razvoja malega gospodarstva, 
ki se razširi z dodatnim ukrepom, in sicer: SOFINANCIRANJE NAJEMNINE POSLOVNIH PROSTOROV V GC 
TODRAŽ.  
 
Člani odbora so soglasno potrdili spremembo pravilnika o dodeljevanju finančnih sredstev za 
spodbujanje razvoja malega gospodarstva.  
 
 
K 4. točki 
Predsednik komisije pri odboru je vse prisotne seznanil s spremembami Pravilnika o sofinanciranju 
turističnih dejavnosti društev na območju občine Gorenja vas – Poljane. Pravilnik je bil posredovan vsem 
TD v občini, odzvalo se je samo TD Žirovski vrh. 
 
ZA predlagani pravilnik so glasovali 4 člani odbora , 1 se je vzdržal.  
 
 
K 5. točki 
 

 Člane odbora je zanimalo kaj se dogaja s Hostingom. 

 Podana je bila informacija o GC Dobje. Občina je v začetku januarja 2013 oddala poročilo za leto 
2012 na Ministrstvo za razvoj in tehnologijo.  

Od sredine leta 2012 dalje je Občina Gorenja vas – Poljane izvajala redne delovne sestanke z vsakim od 
treh investitorjev v coni, katerim je skupno, da postopoma pristopajo k pripravi PGD-projektov za 
pridobitev gradbenih dovoljenj, vendar po različni predvideni dinamiki, in sicer: 
1. Podjetje Mravlja d.o.o. je 14. 12. 2012 občini  predložilo izjavo, da so zaradi upada naročil in 
glede na zaostrene razmere poslovanja gradnjo delavnice odlagali na kasnejši, za gradnjo ugodnejši čas, 
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po novem pa predvidevajo izvedbo fazne gradnje poslovnega objekta, pri čemer predvidevajo oddajo 
vloge za pridobitev gradbenega dovoljenja do 1. 6. 2013.  
2. Podjetje Zidarstvo Božnar je v gospodarski coni že zgradilo prvi začasen poslovni prostor za 
potrebe svoje dejavnosti, kot pa je razvidno iz priložene pogodbe o projektiranju, namerava podjetje v 
letošnjem letu pridobiti projekte za nadaljnjo gradnjo poslovnega objekta. Podjetje Zidarstvo Božnar 
trenutno zaposluje 14 delavcev. 
3. Podjetje Polycom Škofja Loka, d.o.o. čigar realizacija investicije bi po številu delovnih mest celo 
presegla zastavljene cilje naložbe, pa je v letu 2012 zaradi nujnosti odziva na nove poslovne priložnosti 
podjetja na drugi lokaciji, v Črnomlju, pridobilo v last večji pred tem opuščen poslovni prostor. To je 
upočasnilo prvotne načrte podjetja za gradnjo objekta v GC Dobje, kot so določeni v kupoprodajni 
pogodbi za nakup zemljišč v coni. Ker pa zaradi prostorske utesnjenosti poslovnih prostorov podjetja 
Polycom Škofja Loka d.o.o. na sedežni  lokaciji v Poljanah, dislociranosti nekaterih skladišč in dolgoročno 
manjše ustreznosti nekaterih poslovnih prostorov, ki se nahajajo v začasno grajenih objektih, v podjetju 
še vedno obstaja potreba po zagotovitvi urejenih in celovito zaokroženih poslovnih prostorov, od 
gradnje v GC Dobje ne nameravajo odstopiti. Gradnja poslovnega objekta bo zaradi vzdržnosti 
finančnega bremena potekala fazno glede na zmožnosti in potrebe podjetja. Pri preverjanju možnosti 
časovne izvedbe gradnje v GC Dobje pa podjetje poroča o težavah pri financiranju gradnje poslovnega 
objekta, saj posojil za gradnjo poslovnih objektov pri slovenskih bankah trenutno ni mogoče pridobiti, 
zato v letih 2013 in 2014 dokončanje gradnje ni izvedljivo. Po zagotovilih bo podjetje v letu 2013 
pristopilo k pripravi projektov za pridobitev gradbenega dovoljenja za prvo fazo objekta, saj je 
poslovanje podjetja stabilno. 
 
 
Seja je bila zaključena ob 20.30. 
 
 
 
 
 
Zapisali: Nataša Kopač                                                                     Predsednik odbora: 
               Elizabeta Rakovec                                                                        Jurij Krvina  
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